
Општина Сјеница 

Састанку са тимом потпредседника Владе у име општине Сјенице присуствовали су: 

Хазбо Мујовић, председник општине 

Исмаил Мамутовић, шеф кабинета председника општине 

Стање путне мреже на територији општине није на задовољавајућем нивоу. Државни путеви који 

пролазе  кроз  градско  подручје  су  у  стању  пропадања  ивичњака,  тротоара  и  коловозне 

конструкције. Са тим у вези, Програмом пословања ЈП „Путеви Србије“ за 2015. годину у плану је 

рехабилитација  пута  од  Новог  Пазара  ка  Сјеници.  Такође,  Путеви  Србије  ће  помоћи  општини 

приликом зимског одржавања путева. 

У области пољопривреде, у општини  је обезбеђен комплетан образовни процес, имајући у виду 

да  постоји  пољопривредно  –  техничка  школа,  са  акцентом  да  је  у  току  измештање 

пољопривредног факултета из Новог Пазара у Сјеницу. Услед климатских промена и позиције на 

високој надморској висини, општина Сјеница поседује пољопривредни потенцијал. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


